
Besluitenlijst commissie Bestuur en Middelen van 1 oktober

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda
Besluit
De commissie besluit dat de vragen bij de brief over de corona-maatregelen
gesteld kunnen worden bij agendapunt 3 (vragen aan het college). Agendapunt 8
kan daarmee vervallen. Wel wordt opgemerkt dat de raad nu achteraf wordt
geïnformeerd over de corona-maatregelen, de voorkeur gaat uit naar informatie
voorafgaand aan de maatregelen. De burgemeester en het college nemen hier
nota van.

2 Vaststellen besluitenlijst adviescommissie van 17 september 2020
Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst van 17 september 2020 vast.

3 Vragen aan het College
Besluit
De burgemeester en wethouder Sleeking beantwoorden enkele vragen over de
corona-maatregelen m.b.t. huwelijksvoltrekkingen en de winterterrassen.

STUKKEN TER BESPREKING

4 Beantwoording door het College van artikel 40-vragen RvO van de fractie PVV
over het zo snel mogelijk uitbreiden van de uitrusting van Dordtse boa's met
pepperspray en een wapenstok (2578851)

Besluit
Een meerderheid van de partijen steunt een mogelijke uitbreiding van de
uitrusting van de handhavers met een korte wapenstok. Het is echter de vraag of
dit mogelijk (of wenselijk) is wanneer de handhavers niet in dienst zijn van de
gemeente. De commissie wil graag geïnformeerd worden over de uitkomst van
het gesprek dat hierover gevoerd wordt met het rijk.
Naar aanleiding van deze discussie wil de commissie bij de thema-avond over de
politie in de wijk (in januari) ook aandacht besteden aan de taakverdeling tussen
politie en handhavers.
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5 Stand van zaken vuurwerkshow (mondelinge toelichting)
Besluit
De burgemeester deelt mee dat de vuurwerkshow bij het Groothoofd met Oud en
Nieuw dit jaar niet door kan gaan i.v.m. de nu geldende corona-maatregelen en
richtlijnen. Wel treft het college voorbereidingen voor een "winterfeest" in de stad.
Voor komende jaren zal wel een vuurwerkshow worden gehouden op het
Drierivierenpunt, al dan niet gezamenlijk met Papendrecht en Zwijndrecht.

6 Memo cameratoezicht
Besluit
De burgemeester beantwoordt enkele vragen over het camera-toezicht. De
commissie besluit dit memo voor kennisgeving aan te nemen.

7 Raadsinformatiebrief over herdenking 600 jaar St-Elisabethsvloed (600 SEV) en
viering 800 jaar Stad (800 STAD). (2622672)

Besluit
De meeste partijen steunen de lijn die het college kiest voor de viering van 800
jaar stad in 2021, hetzelfde jaar dat de St Elisabethsvloed (1421) wordt herdacht.
De commissie geeft enkele aandachtspunten mee aan het college. De
wethouder zegt toe de raad tijdig te informeren (begin 2021) over de stand van
zaken in 2021 vanwege de beperkingen die mogelijk ook volgend jaar nog zullen
gelden i.v.m. corona.

De commissie besluit deze brief ter kennisname naar de raad te sturen.

8 Raadsinformatiebrief over Corona-maatregelen (15 september 2020) (2617462)
Besluit
De commissie besluit deze brief ter kennisname te sturen aan de raad.

9 Agendadeel: Nieuwe behandelvoorstellen  (Zie bijlage)
10 Agenda's september - oktober - november

Besluit
De commissie besluit dat de vergadering van 8 oktober kan vervallen.

11 Rondvraag
Besluit
Er zijn geen vragen voor de rondvraag.
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12 Sluiting
Besluit
De vergadering is gesloten.
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Agendadeel: Nieuwe behandelvoorstellen 
a Kennis nemen van de monitor Groeiagenda 2030 (2616058)

Besluit
Het CDA signaleert een aantal knelpunten die genoemd worden in het
stuk: "Het ruimtebeslag van de plannen en projecten die we (gaan)
uitvoeren om onze ambities te realiseren zal naar verwachting groter zijn
dan fysiek beschikbaar is."; "Zowel kwantitatief als kwalitatief is er
ambtelijke capaciteit tekort of kwetsbaar."; "Tegengestelde signalen vanuit
de hogere overheden op onze ambities. Het Rijk vindt de ambitie niet
genoeg en de provincie omarmt de kwantitatieve ambitie niet."
 Gezien deze knelpunten is het voorstel deze notitie niet mee te nemen bij
de begroting maar apart te bespreken, met als politieke vraag: hoe pakken
we deze knelpunten aan? Een bijkomende politieke vraag is: hoe gaan we
de lokale sturing op de Groeiagenda 2030 vorm geven?
Het derde punt (relatie Rijk) zou mogelijk ook kunnen worden betrokken bij
de thema-bijeenkomst van de raad over lobby. 

b Artikel 40 vragen RvO van fractie BvD over vereniging Retzef (2620505)
Besluit
De commissie besluit kennis te nemen van de gestelde vragen in
afwachting van de beantwoording door het college.

c VNG-Ledenbrief inzake eerste pakket moties ALV 25-09-2020
Besluit
De commissie besluit deze brief voor kennisgeving aan te nemen.

d Afschrift brief Gedeputeerde Staten inzake Interbestuurlijk toezicht
brandveiligheid gevels

Besluit
De commissie besluit de brief voor kennisgeving aan te nemen. De PvdA
vraagt of de wethouder de commissie kan informeren over de situatie in
Dordrecht. De wethouder zegt dit toe.

e VNG Ledenbrief over Ledenraadpleging arbeidsvoorwaardennota
Besluit
De commissie besluit deze brief voor kennisgeving aan te nemen.
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f Provincie Zuid Holland: Toezicht begroting 2021 DG&J
Besluit
De commissie besluit deze brief ter kennisname aan te nemen.
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